
 

 

PROTOKÓŁ NR XI /2022 
z obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 27 października 2022 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:  obecnych  14 
    nieobecnych    1 
   usprawiedliwionych   0 
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Jolanta Sałęga, 
Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Radca Prawny oraz Naczelnicy 
wydziałów Urzędu Miejskiego. 
 
 
Proponowany porządek obrad:  
 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z nadzwyczajnej IX Sesji Rady Miejskiej z dnia 26.09.2022 r. oraz X Sesji Rady 

Miejskiej z dnia 29.09.2022 r. 

4. Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza Miasta Bierunia i Przewodniczącego Rady Miejskiej o oświadczeniach 

majątkowych. 

7. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 

8. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

9. Wolne głosy. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika.  

11. Blok informacyjny. 

12. Zakończenie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  

 
 
Ad 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady nadzwyczajnej IX Sesji 
Rady Miejskiej w Bieruniu, które odbyły się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych Radnych pozwala na prawomocne 
obradowanie. Przywitał wszystkich uczestniczących w obradach Sesji Rady oraz zapytał, czy wszyscy 
otrzymali zawiadomienie wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
 
Ad 2 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica wniósł o poszerzenie porządku obrad o Projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na najem na okres powyżej 3 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bieruń 
oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad o 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem na okres powyżej 3 lat nieruchomości 
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stanowiącej własność Gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy. 
 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radny 

Wniosek został  przyjęty, przy 12 głosach za 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad o 
Projekt uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi mieszkańca Bierunia na Bieruńskie 
Przedsiębiorstwo Inżynierii Komunalnej. 
 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria WSTRZYM 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głosów  Brak głosu – 0 radny 

Wniosek został  przyjęty, przy 11 głosach za 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie nowego porządku 
posiedzenia : uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem na okres powyżej 3 lat nieruchomości 
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stanowiącej własność Gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy wprowadzić po przedostatniej uchwale, i uchwałę w sprawie przekazania według właściwości 
skargi mieszkańca Bierunia na Bieruńskie Przedsiębiorstwo Inżynierii Komunalnej wprowadzić jako 
ostatnią.  

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz BRAK GŁOSU 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radny 

Wniosek został  przyjęty, przy 12 głosach za 

 

Do obrad dołączył Radny Jarosław Mokry, od tej pory w posiedzeniu uczestniczy 13 Radnych.  

 

Ad 3  
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z IX Sesji Rady Miejskiej, która odbyła 

się w dniu 26 września 2022 r. 

  

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward WSTRZYM 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głosów  Brak głosu – 0 radny 

Protokół został  przyjęty, przy 12 głosach za, 1 wstrzymujący się 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z X Sesji Rady Miejskiej, która odbyła 

się w dniu 29 września 2022 r. 

  

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward WSTRZYM 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głosów  Brak głosu – 0 radny 

Protokół został przyjęty  większością głosów  przy 12 za, 1 wstrzymujący się.  

 

Do obrad dołączyła Radna Agnieszka Demska-Furgał, od tej pory w posiedzeniu uczestniczy 14 Radnych.  

 
Ad 4 
Do tematu głównego wprowadził Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 
Łukasz Odelga oraz Maciej Wyszyński z firmy Terplan. 
W dyskusji w której głos zabrali  Radny Piotr Świerkosz, Radna Krystyna Wróbel oraz Przewodniczący 
Radny Miejskiej, zostały poruszone kwestie dotyczące m.in.: wpisania do rejestru zabytków kapliczki 
przy ul. Warszawskiej oraz lepszego skonsultowania Studium z mieszkańcami Bierunia 
Odpowiedzi udzielili : Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości oraz Burmistrz 
Miasta.  
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie: 
Stanowisko: 

Rada Miejska w Bieruniu  zapoznała się ze stanem prac nad Studium Uwarunkowań  i Kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego  i kieruje je do  dalszych prac. 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radny 

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie, przy 14 głosach za 

 
Ad 5 
Burmistrz Miasta poinformował o : zmianach kadrowych, o ankiecie skierowanej do mieszkańców  
w zakresie skomunikowania drogi rowerowej przy ul. Węglowej ze SP 3, dokumentacji projektowej 
Parku za Groblą, przygotowaniu na wypadek skażenia radiacyjnego, zaopatrzeniu najuboższych  
w węgiel, pomocy gminy w zaopatrzenie mieszkańców w węgiel, wypłacaniu dodatków węglowych, 
odbiorze oświetlenia głównego boiska KS Unia, inauguracji Uniwersytetu Trzeciego Wieku, piśmie  
z Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie odnośnie nowej taryfy dla BEPiK. 
Burmistrz Miasta poinformował również o śmierci Zasłużonego dla Miasta Bierunia pana Gerarda Misia. 
Informacje uzupełnił Zastępca Burmistrza Miasta Sebastian Macioł, który poinformował o: 
postępowaniach przetargowych  unieważnionych, trwających oraz powtórzonych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwarł dyskusje, w której udział wzięli: Radna Natalia Grosman, Radny 
Jarosław Mokry,  
Poruszone kwestie dotyczyły: zaopatrzenia gminy w tabletki jodku potasu, kto będzie odpowiadał za ich 
dystrybucję, dalszego postepowania dotyczącego przejazdki łączącej drogę rowerową wzdłuż ul. 
Węglowej z SP3. 
Odpowiedzi udzielili : Burmistrz Miasta, Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego Waldemar Prietz. 
 
Ad 6  
W tym punkcie posiedzenia, Burmistrz Miasta oraz Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowali  
o oświadczeniach majątkowych złożonych za 2021 rok.  
 
Ad 7  
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały podjęte na IX Sesji w dniu 26.09.2022 r. 
oraz X Sesji w dniu 29.09.2022 r. zostały przesłane do organów nadzoru zarówno prawnego jak  
i finansowego oraz, że nie wpłynęły żadne uwagi.  
 
Ad 8  
Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie Komisji w dniu  
17.10.2022 r. przeprowadzili kontrolę w Wydziale informatyki, której przedmiotem był m.in.: 
sprawozdanie finansowe z wykonania projektu Budowa Platformy zintegrowanych usług publicznych 
Miasta Bierunia. Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości i pozytywnie opiniuje 
funkcjonowanie Wydziału Informatyki. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, poinformował, że Komisja 
w dalszym ciągu proceduje temat kontroli w MOPS w Bieruniu. Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie miała konieczności 
zwoływania posiedzenia, natomiast do Komisji wpłynęła sprawa, która jest analizowana pod względem 
formalnym.  
 
Ad 9 
W tym punkcie posiedzenia, jako pierwszy, głos zabrał Radny Piotr Świerkosz, który zwrócił się z prośbą 
o  interwencję  w Starostwie Powiatowym, w spawie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Wita i 
Chemików oraz w sprawie barierek zamontowanych na ul. Chemików. 
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Następnie głos zabrał Radny Damian Gerycki, który poruszył problem słyszalności systemów 
alarmowych, czy będzie przeprowadzona weryfikacja słyszalności syren w gminie. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
W dalszej części głos zabrał Radny Tomasz Pyda, który podziękował za interwencje dotyczącą cieków 
wodnych pomiędzy wałami a rzeką Przemszą i Wisłą.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył problem liści, które spadają przy drogach gminnych, poprosił 
o harmonogram sprzątania ich. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł. Zapytał 
również o informację na temat prac, które toczą się na wieży wodnej przy ul. Bojszowskiej. 
Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Następnie głos zabrał Radny Jarosław Mokry, który poruszył kwestię przejazdu kolejowego w związku 
z przebudowa drogi DW 934, czy jest szansa na wyremontowanie przejazdu kolejowego. Odpowiedzi 
udzielił Zastępca Burmistrza Miasta. 
Radna Maria Sitko, zapytał czy będzie remont ul. Marmurowej przed wykonaniem tam kanalizacji 
deszczowej. Odpowiedzi udział Burmistrz Miasta.  
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała o opinii sądu w przedmiocie odpracowania kary 
ograniczenia wolności, przez osoby, które albo odbywają wyrok, albo są zobowiązane do zapłacenia 
kary grzywny.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę. 
Obrady wznowiono po przerwie. 
 
 
Ad 10 
Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały: 
 

a) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie przez Gminę Bieruń darowizny na rzecz Skarbu 
Państwa nieruchomości położonej w Bieruniu przy  
ul. Turystycznej 1A, oznaczonej jako dz. Nr 789/6, obręb Ściernie 

 
Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej Tomasz Pawlus. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że opinia Komisji była pozytywna. 
Radna Natalia Grosman poinformował, iż będzie głosować przeciwko tej uchwale, jej zdaniem budynek 
powinien zostać sprzedany. 
Następnie głos zabrał Pan Leszek Pruchniewski, który poruszył kwestie dotyczące szacowanej wartości 
przekazywanego majątku wraz z nieruchomością, szacowanego kosztu remontu jakiego budynek policji 
wymaga, gwarancji odzyskania budynku w przypadku zmiany jego charakteru. Odpowiedzi udzielił 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej oraz Burmistrz Miasta Bierunia. Do wypowiedzi odniósł 
się również Radny Damian Gerycki.  
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty PRZECIW 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia PRZECIW 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 10 głosów  przeciw – 2 głosów  wstrzym. – 2 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/1/2022 została  przyjęta większością głosów, przy 10 głosach za, 2 głosach przeciw, 2 

wstrzymujących się. 

 
b) w sprawie wyrażenia zgody na najem na okres powyżej 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalne Tomasz Pawlus. 
 
Radny Stanisław Jurecki zapytał kto złożył wniosek. Odpowiedzi udzielił naczelnik Wydziału GK 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/2/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 
 
 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2022-2027. 
 
Projekt uchwały przedstawiała Skarbnik Miasta. 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
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Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/3/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 
d) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2022 rok 

 
Projekt uchwały przedstawiała Skarbnik Miasta. 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/4/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 
e) w sprawie przyjęcia regulaminu realizacji przedsięwzięcia niskoemisyjnych w Gminie Bieruń 

w ramach realizacji projektu „Stop Smog” w GZM – poprawa jakości powietrza na terenie 
Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii” 

 
Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Sklorz 
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały wraz z autopoprawką: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/5/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 
 

f) w sprawie ustalenia sposobu i warunków wnoszenia wkładu własnego przez beneficjenta, u 
którego będzie realizowane przedsięwzięcie niskoemisyjne, oraz wysokości tego wkładu 

 
Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Sklorz 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały wraz z autopoprawką: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/6/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 
 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Górka 
Solecka” 

 
Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz 
Odelga. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Wróbel poinformowała, że wycofuje uwagi odniosła się 
do uwagę, jaką zgłosiła podczas posiedzenia Komisji Gospodarki, o wykreślenie „dachy płaskie”. 
 
Uwaga nr 1: Rada Miejska decyduje o tym ,aby nie uwzględniać uwagi nr 1 o treści : tereny oznaczone 
symbolem 4U i 3MNU przeznaczyć pod cele publiczne, tzn. poszerzyć obszar usługowy na obu obszarach 
działek i zarezerwować go wyłącznie na cele publiczne. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała odrzucenie 
uwagi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian WSTRZYM 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZM 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  3głosy  Brak głosu – 0 radnych 

Uwaga nr 1 została  przyjęta większością głosów, przy 11 głosach za 

 
 

Uwaga nr 2A: Rada Miejska w Bieruniu stoi na stanowisku, aby nie uwzględniać uwagi nr 2A o treści: 
sprzeciw wobec przeznaczenia działki 226/26 pod zabudowę mieszkalną wielorodzinną. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała odrzucenie 
uwagi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian WSTRZYM 
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6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM 

8. Magiera Walenty WSTRZYM 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –4 głosy  Brak głosu – 0 radnych 

Uwaga nr 2A została  przyjęta większością głosów, przy 10 głosach za 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Górka Solecka”. 
 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZYM 

5. Gerycki Damian WSTRZYM 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 4 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/7/2022 została  przyjęta większością głosów, przy 10 głosach za. 

 
 

h) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 
w rejonie linii kolejowej relacji Tychy-Lędziny, ul. Pszennej, Grafitowej, Warszawskiej, Zarzyna 
i Turystycznej – Etap I 

 
Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Uwaga nr 1.2 : Rada Miejska w Bieruniu stoi na stanowisku, aby nie uwzględniać uwagi nr 1.2 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała odrzucenie 
uwagi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  
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Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  1głosy  Brak głosu – 0 radnych 

Uwaga nr 1.2 została  przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za 

 
 
 
Uwaga nr 1.3 : Rada Miejska w Bieruniu stoi na stanowisku, aby nie uwzględniać uwagi nr 1.3 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała odrzucenie 
uwagi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  1głosy  Brak głosu – 0 radnych 

Uwaga nr 1.3 została  przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za 

 
 
Uwaga nr 2 : Rada Miejska w Bieruniu stoi na stanowisku, aby nie uwzględniać uwagi nr 2 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała odrzucenie 
uwagi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  
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Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  1głosy  Brak głosu – 0 radnych 

Uwaga nr 2 została  przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za 

 

i) Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie linii 
kolejowej relacji Tychy-Lędziny, ul. Pszennej, Grafitowej, Warszawskiej, Zarzyna i Turystycznej 
– Etap I 

 
  

Nazwisko i imię radnego 
 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  1głosy  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/8/2022 została  przyjęta większością głosów, przy 13głosach za, 1 wstrzymujący 

się 

 
 
 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów przemysłowych położonych w rejonie ulicy Chemików w Bieruniu 

 
Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady dopytał, czy znamy oficjalne stanowisko przedsiębiorców działających na tym 
terenie, oraz przedstawił swoje zdanie na temat prowadzenia wydobycia pod zakładem NITROERG. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Bierunia oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr WSTRZYM 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosów  Brak głosu – 1 radnych 

Uchwała XI/9/2022 została  przyjęta większością głosów, przy 11 głosach za. 

 
 
 

j) w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych położonych przy ulicy Oświęcimskiej, 
Słonecznej i Bratków 
 

Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 
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12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/10/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za 

 
 
 

k) w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych położonych w rejonie ul. Rędzinnej 
 

Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził swoje zdanie, że cieszy się ze ta regulacja w końcu następiła. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/11/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za 

 
 

 
 
l)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w Bieruniu przy 

ulicy Jaworowej 
Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 



 

16 
 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

m)  
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

n) Uchwała XI/12/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za 

 

m)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Bieruniu przy 
ulicy Borowinowej 

 
Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/13/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za 

 
 
 

n)  w sprawie nabycia na rzecz Gminy Bieruń nieruchomości gruntowej, położonej przy ulicy 
Warszawskiej 
 

Projekt uchwały przedstawiała Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/14/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za 

 
 

o)  w sprawie nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta Bierunia 
 

Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta. 
Wiceprzewodniczący Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały autopoprawką. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian - 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 
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Uchwała XI/15/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 13 głosach za 

 
 

p) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyznawania stypendiów sportowych za osiągnięte 
wyniki sportowe 
 

Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta. 
Wiceprzewodniczący Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr - 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/16/2022 została  przyjęta większością, przy 13 głosach za 

 
 

r) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Gminie Bieruń 
 

Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta. 
Wiceprzewodniczący Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały z autopoprawką: 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za –14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/17/2022 została  przyjęta większością, przy 14 głosach za 

 
 

s) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 
sportu w gminie Bieruń 
 

Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta. 
Wiceprzewodniczący Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie 
projekt uchwały : 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za –14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/18/2022 została  przyjęta większością, przy 14 głosach za 

 
 
 

t) w sprawie wyrażenia zgody na najem na okres powyżej 3 lat nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
 

Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Michał Żerdka. 
Radny Edward Andrejczuk zapytał, czy działalność firmy nie będzie kolidowała w głównym 
przeznaczeniem tego obszaru. Radny Damian Gerycki zapytał, czy potencjalny właściciel ma 
świadomość o braku miejsc do parkowania, czy nie zastawi wjazdu na lotnisko LPR. Przewodniczący 
Rady Miejskiej również wyraził swoje zdanie, aby w umowie jasno określić warunki. Do dyskusji włączył 
się również Radny Piotr Świerkosz. Odpowiedzi udzielił Dyrektor BOSiR. 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 
głosowanie projekt uchwały : 
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Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty PRZECIW 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za –13 głosów  przeciw – 1 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/19/2022 została  przyjęta większością, przy 13 głosach za, 1 przeciw 

 
u) w sprawie wystąpienia Gminy Bieruń ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce 

 
Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 
głosowanie projekt uchwały : 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty WSTRZYM 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za –12 głosów  przeciw – 1 głosów  wstrzym. – 2 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/20/2022 została  przyjęta większością, przy 12 głosach za, 2 wstrzymujących się 

 

 

w) w sprawie przekazania według właściwości skargi mieszkańca Bierunia na Bieruńskie 
Przedsiębiorstwo Inżynierii Komunalnej 

 
Szczegóły projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący Rady Miejskiej. 
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Głos zabrała Radna Maria Sitko, która zwróciła uwagę, iż ta sprawa ciągnie się bardzo długo, a 
poszkodowany jest pozostawiony sam sobie. Zapytała o czas, jaki jest na rozpatrzenie tej skargi.  
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Miasta. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 
głosowanie projekt uchwały : 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria PRZECIW 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za –13 głosów  przeciw – 1 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 0 radnych 

Uchwała XI/21/2022 została  przyjęta większością, przy 13 głosach za, 1 przeciw 

 
Ad 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował że korespondencja na bieżąco jest przekazywana . 
Zastępca Burmistrza poinformował o najbliższych działaniach Lokalnej Grupy Ziemi Pszczyńskiej, oraz 
podziękował za zaangażowanie w powstanie Łąk kwietnych na terenie naszego miasta. 
 
Ad 12 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął nadzwyczajną XI Sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Maria Frankowska-Abramek 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
    
                                                                                                                                              Marcin Nyga 
 
 
 


